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ПРОТОКОЛ  

загальних зборів  Харківської гімназії  № 172  

Харківської міської ради Харківської області (онлайн) 
 

 

 12.06.2020                                                                                                           № 2  
 

м. Харків 

Присутні: 

члени педагогічного колективу – 45  осіб; 

батьки – 33 особи; 

учні – 5 осіб 

Уляк Д.К. – методист методичного центру Управління освіти адміністрації 

Київського району Харківської міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ : 

Коміна Є.В., учитель української мови та літератури, яка наголосила що для  

проведення звітування необхідно обрати голову та секретаря. 

Петушкова А.В., мати учениці 11-А класу, яка запропонувала обрати 

головою зборів Коміну Є.В. 

За цю пропозицію  проголосувало: 

- «за» -   83 (вісімдесят  три  особи); 

- «проти» - 0 (нуль); 

- «утрималось» - 0 (нуль). 

Іщенко С.А., мати учня 5-Б класу, яка запропонувала обрати секретарем 

зборів Кадуцьку О.В. 

За цю пропозицію  проголосувало: 

- «за» -   83 (вісімдесят  три  особи); 

- «проти» - 0 (нуль); 

- «утрималось» - 0 (нуль). 

Коміна Є.В., учитель української мови та літератури, яка запропонувала 

обрати лічильну комісію у складі 3 членів. 

За цю пропозицію  проголосувало: 

- «за» -   83 (вісімдесят  три  особи); 

- «проти» - 0 (нуль); 

- «утрималось» - 0 (нуль). 

Колпачова І.Ф., опікун учениці 9-В класу, яка запропонувала обрати лічильну 

комісію у складі Саніної І.М., вчителя математики, Гусарової А.О., мати 

учениці 7-В класу, Літвинової Анни, учениці 11-Б класу. 

За цю пропозицію  проголосувало: 

- «за» -   83 (вісімдесят  три  особи); 



- «проти» - 0 (нуль); 

- «утрималось» - 0 (нуль). 

 

Порядок денний: 

 

1. Звіт директора гімназії Уткіної О.А. про роботу у 2019/2020 

навчальному році. 

2. Обговорення діяльності керівника закладу. 
 

     І. СЛУХАЛИ: 

 

Директора гімназії Уткіну О.А. про роботу у 2019/2020 навчальному році 

(доповідь додається). 

   

  ВИСТУПИЛИ: 

        1.1.  Бурмака Т.М, мати учня 8-Б класу,  запропонувала визначити 

роботу директора гімназії задовільною, порушити клопотання перед 

Управлінням освіти адміністрації Київського району Харківської міської 

ради Харківської області про преміювання Уткіної О.А. до Дня працівника 

освіти. 

        1.2. Сташкевич О.П.,  заступник директора з НВР,  яка  запропонувала 

визначити пріоритетні напрями роботи на 2020/2021 навчальний рік: 

- виконання  Конституційних вимог щодо обов’язковості повної 

загальної середньої освіти; 

- впровадження в дію нових Законів  України «Про освіту», «Про повну 

загальну середню освіту»; 

- організація освітнього простору «Нова Українська школа». 

        1.3. Чекалова С.В.,  мати учня 10-А класу, яка запропонувала створити 

належні умови для навчання і виховання дітей, впровадження Державного 

стандарту початкової освіти, Державного стандарту базової і загальної 

середньої освіти. 

       1.4. Іщенко С.О.,  мати учнів 6-Б та 2-Б  класів,  яка запропонувала 

продовжити роботу  над програмою розвитку гімназії за проектами 

«Талановита та обдарована дитина», «Від фізичного здоров’я до 

ментального», «Школа сучасних батьків», «Науково-методичні основи 

створення моделі наскрізної медіаосвіти». 

       1.5. Філенко І.Ю.,  вчитель фізичної культури, батько учнів 7-В, 5-В, 3-В 

класів,  який  запропонував виконати ремонті роботи в спортивному залі і 

роздягальнях спортивного залу.  

        1.6. Шатурна А.О.,  мати учня  7-А класу,  яка запропонувала створити 

сучасний кабінет фізики. 

       1.7. Волошановська О.О., мати учня 10-Б класу,  яка запропонувала 

відремонтувати стелю в їдальні. 

       1.8.  Дурова Т.О., мати  учениці 7-Б класу, яка запропонувала 

відремонтувати підтримуючі стовбури  у зимовому саду. 



     1.9.  Літвінова Анна, учениця 11-Б класу, яка  запропонувала збільшити     

кількість хімічних реактивів для  кабінету хімії. 

 

УХВАЛИЛИ: 

1. Роботу директора гімназії вважати задовільною. 

За це рішення проголосувало: 

- «за» -   83 (вісімдесят  три  особи); 

- «проти» - 0 (нуль); 

- «утрималось» - 0 (нуль). 

2. Порушити клопотання перед Управлінням освіти адміністрації 

Київського району Харківської міської ради Харківської області про 

преміювання Уткіної О.А. до Дня працівника освіти. 

За це рішення проголосувало: 

- «за» -   83 (вісімдесят  три  особи); 

- «проти» - 0 (нуль); 

- «утрималось» - 0 (нуль). 

3.       Взяти до уваги пропозиції батьків щодо удосконалення освітнього 

процесу  та  поліпшення матеріально-технічної бази гімназії, а саме: 

        3.1. визначити пріоритетні напрями роботи на 2020/2021 навчальний рік: 

- виконання  Конституційних вимог щодо обов’язковості повної 

загальної середньої освіти; 

- впровадження в дію нових Законів  України «Про освіту», «Про повну 

загальну середню освіту»; 

- організація освітнього простору «Нова Українська школа». 

         3.2. створити належні умови для навчання і виховання дітей, 

впровадження Державного стандарту початкової освіти, Державного 

стандарту базової і загальної середньої освіти. 

         3.3. продовжити роботу  над програмою розвитку гімназії за проектами 

«Талановита та обдарована дитина», «Від фізичного здоров’я до 

ментального», «Школа сучасних батьків», «Науково-методичні основи 

створення моделі наскрізної медіаосвіти». 

         3.4. виконати ремонті роботи в спортивному залі і роздягальнях 

спортивного залу.  

          3.5. створити сучасний кабінет фізики. 

          3.6. відремонтувати стелю в їдальні. 

          3.7. відремонтувати підтримуючі стовбури  у зимовому саду. 

          3.8. збільшити     кількість хімічних реактивів для  кабінету хімії. 

За це рішення проголосувало: 

- «за» -   83 (вісімдесят  три  особи); 

- «проти» - 0 (нуль); 

- «утрималось» - 0 (нуль). 

 

 

 

 



4. Виступила: Уляк Д.К., методист методичного центру Управління освіти 

адміністрації Київського району Харківської міської ради,  яка від імені 

начальника Управління освіти адміністрації Київського району Харківської 

міської ради Куценко Тетяни Володимирівни  привітала педагогів, учнів, 

батьків із закінченням навчального року, подякувала  за  плідну співпрацю. 

Випускникам побажала успіху в ЗНО та здійснення мрій.  Передала слова 

подяки учням за активну життєву позицію, за участь  і перемоги в різних 

конкурсах, турнірах, Всеукраїнських олімпіадах,  слова вдячності  батькам за 

допомогу закладу і побажала всім гарного літнього відпочинку. 

 

 
           

 

Голова зборів                                оригінал підписано                       Є.В.Коміна       

Секретар                                       оригінал підписано                  О.В.Кадуцька 


